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Schriftelijke vragen 
 
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester. 
 
Fractie: PvdA-Groen-Links 
 
Onderwerp: Rapport Kanaal Almelo De Haandrik 
 
Datum: 20 oktober 2023 
 
Beantwoording: schriftelijk 
 
 
 
Wij willen het rapport van Mona Keijzer met de adviezen agenderen voor het  
raadsdebat in december of januari. Wij willen het college daarbij verzoeken  
om een eigen duiding te geven van de inhoud met de bevindingen van Mona  
Keijzer, de uitkomsten en de adviezen die voorliggen en in het bijzonder daar  
waar het de rol en taak van de gemeente Twenterand betreft. 
Is het college bereid om een duiding te geven van de uitkomsten van het  
rapport en wat dit betekent voor de gemeente Twenterand? 
 
 
 
Het rapport wordt naar verwachting in december 2023 door Provinciale Staten 
besproken. Op verzoek van Provinciale Staten stellen Gedeputeerde Staten 
hierover een brief op. De gemeentebesturen van de vier gemeenten en het 
bestuur van Kant nog Wal zijn met de provincie in gesprek over de uitwerking 
van het rapport. Hun zienswijze op het rapport wordt door Gedeputeerde 
Staten opgenomen in die brief. Wij zullen deze brief met de gemeenteraad 
delen. Wij zijn bereid om over het rapport en de betekenis daarvan voor 
Twenterand met de gemeenteraad in gesprek te gaan. Daarvoor is het wel van 
belang dat Gedeputeerde Staten en Provinciale Staten eerst een formeel 
standpunt hebben ingenomen. Een raadsdebat in naar verwachting januari of 
februari 2024 ligt daarom meer voor de hand. 
 
 
Bij de duiding van het rapport verzoeken wij u om ook het rapport van de  
Kinderombudsman te betrekken en hoe de gemeente Twenterand met de  
uitkomsten aan de slag gaat? 
Herkent u de uitkomsten van de kinderombudsman over de gevolgen voor de  
kinderen die wonen langs het kanaal Almelo De Haandrik. 
Is het college met PvdA-GroenLinks eens dat de impact op de kinderen, zoals  
ook verwoord in het rapport van de kinderombudsman, primair veroorzaakt  



 

Zaaknummer: 1245353 
Documentnummer: 1247253 

 

wordt door de impact die alles heeft op de ouders? En dat dit vraagt om een  
brede aanpak zowel gericht op de ouders en de kinderen? 
Wat gaat u “vandaag” al doen om hier gericht mee aan de slag te gaan? 
 
 
 
Wij hebben kennisgenomen van het rapport van de Kinderombudsman. Met de 
Kinderombudsman maken wij ons zorgen over de gevolgen voor kinderen die 
in de omgeving van het kanaal wonen. Voor de zomer hebben wij een 
nieuwsbrief verspreid onder alle adressen langs het kanaal. Daarin hebben wij 
ouders en kinderen uitgenodigd om deel te nemen aan Billy Boem (een aanpak 
gericht op basisschoolkinderen). Dit heeft niet tot aanmeldingen geleid van 
kinderen die langs het kanaal wonen. Het rapport van de Kinderombudsman 
hebben wij onlangs besproken met de basisscholen in Vroomshoop. School-
Maatschappelijk Werk nam ook aan dat gesprek deel.  
We gaan er vanuit dat er kinderen zijn op wie het hele kanaalgebeuren 
ongewenste impact heeft. Tegelijk merken wij (in navolging van de 
hulpverleners, onderwijzers en andere professionals) dat het verre van 
eenvoudig is om deze doelgroep te bereiken. We blijven ons inspannen om er 
voor hen en hun ouders te zijn.  
Een aantal ouders en kinderen zijn de afgelopen tijd in gesprek (geweest) met 
hulpverleners. 
 
 
 
Bij de duiding van het rapport verzoeken wij u ook om de uitkomsten van de  
besluitvorming in de Provinciale Staten te betrekken en ook daar uw reactie op  
te geven. En daarbij aan te geven wat dit betekent voor het standpunt en de  
beoogde aanpak in Twenterand en waar mogelijk de aanpak aangepast moet  
worden. 
 
 
 
Wij verwijzen naar het antwoord op vraag 1. De verwachting is dat de 
uitwerking van het rapport effect heeft op de inzet van de gemeente 
Twenterand. Hierover informeren wij u na besluitvorming in Provinciale Staten.  
 
 
Tot slot willen u wij u vragen om aan te geven wat de inzet is van Twenterand 
om samen te werken met de Provincie, maar tegelijkertijd hierbij wel het lokale  
belang in het “oog” te houden. 
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Wij verwijzen naar de antwoorden op de vragen 1 en 3. Uiteraard houden wij de 
lokale belangen in het oog. 
 
 
In hoeverre wordt er nu en in de toekomst samengewerkt met de andere drie  
gemeenten die betrokken zijn bij de schade aan de woningen langs het kanaal  
Almelo De Haandrik.  
 
 
 
De gemeenten werken zowel bestuurlijk als ambtelijk constructief samen. 
 
 
In het rapport wordt niet of nauwelijks gesproken over de schade aan de  
openbare ruimte en de infrastructuur als gevolg van de werkzaamheden en  
wie hier verantwoordelijk voor is. Heeft u zicht op de omvang van de schade  
aan de openbare werken zoals wegen en fietspaden? Bent u het met ons  
eens dat deze schade het gevolg is van de werkzaamheden aan het kanaal  
Almelo De Haandrik en dat de rekening betaald moet worden door de  
Provincie? Wat is hierop het standpunt van het college? 
 
 
 
De opdracht aan mevrouw Keijzer had geen betrekking op dit onderwerp. Ook 
doet mevrouw Keijzer in het rapport geen uitspraken over de oorzaken van 
schades. Wij hebben zicht op de omvang van de schade en weten waar die 
zich bevindt. Wij hebben die echter niet op (herstel)kosten gezet. Er is geen 
onderzoek gedaan naar de oorzaak van de schade aan o.a. onze wegen en 
fietspaden. Wij weten niet in welke mate de werkzaamheden aan het kanaal aan 
de schade hebben bijgedragen. Daarmee is ook niet bekend of de provincie die 
schade (deels of geheel) heeft veroorzaakt en moet vergoeden. Het is ook maar 
zeer de vraag of dit met nader onderzoek is te achterhalen. Overigens is 
schade aan infrastructuur van andere overheden niet in de schaderegeling 
(subsidiedeel) opgenomen. 
 
 


